
Protokół Nr 36/25 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 12 marca 2025 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak 
 
członkowie Zarządu: Robert Henryk Grubek 

    Damian Kacprowicz 
    Piotr Ładno 
                 

oraz:  Krzysztof Falkowski – Sekretarz Powiatu 
Beata Gańko – Skarbnik Powiatu 
Monika Skrzyńska – dyr. Biura Rady i Zarządu 
Artur Więckowski – dyr. SPZOZ w Mińsku Maz. 
Agnieszka Chojecka-Zaperty – gł. księgowa SPZOZ w Mińsku Maz. 
Renata Małecka – dyr. PCPR w Mińsku Maz. 
Marcin Całka – dyr. Wydz. Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych 
Michał Góras – dyr. Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego 
Izabela Komorowska – gł. specjalista w Biurze Współpracy i Społeczeństwa 

Obywatelskiego 
Wojciech Osiński – dyr. Biura Gospodarki Nieruchomościami   

 Piotr Stępień – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego 
Daniel Kowalski – dyr. Biura Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy 

 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji 

na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie działalności na rzecz osób 
niepełnosprawnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji 
na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury 
i dziedzictwa narodowego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji 
na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie wspierania i upowszechniania 
kultury fizycznej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie unieważnienia otwartego konkursu ofert na realizację                    
w 2025 r. zadań publicznych w zakresie turystyki i krajoznawstwa oraz działalności na 
rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzieży. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie unieważnienia otwartego konkursu ofert na realizację                    
w 2025 r. zadań publicznych w zakresie działalności na rzecz integracji europejskiej oraz 
rozwijania kontaktów i współpracy między społeczeństwami. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację                          
w 2025 r. zadań publicznych w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury                                 
i dziedzictwa narodowego. 



10. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację                         
w 2025 r. zadań publicznych w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację                            
w 2025 r. zadań publicznych w zakresie turystyki i krajoznawstwa oraz działalności na 
rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzieży. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez Powiat Miński w drodze darowizny 
nieruchomości położonych w Mińsku Mazowieckim. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii dróg 
powiatowych odcinków dróg na terenie miasta Otwock. 

14. Przedstawienie informacji o realizacji przez organizacje pozarządowe zadań z zakresu 
nieodpłatnej pomocy prawnej i nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 
prawnej w 2024 r.  

15. Przyjęcie projektów uchwał i innych materiałów na X sesję Rady Powiatu Mińskiego. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2025 rok. 
17. Sprawy różne. 
18. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 27 lutego 2025 r. 
19. Zamknięcie posiedzenia.         
 
Ad. 1 

Starosta – Remigiusz Górniak otworzył posiedzenie. 

Ad. 2 
Starosta – Remigiusz Górniak przedstawił porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 

Starosta – Remigiusz Górniak poinformował o następującej sprawie: 

- wpłynęła negatywna opinia Ministra Sprawiedliwości w zakresie współfinansowania 

budowy kompleksu administracyjno-usługowego na potrzeby Starostwa i Sądu 

Rejonowego. Starosta przedstawił alternatywne propozycje działań w celu poprawy 

warunków lokalowych Starostwa.  

Ad. 4 
Dyrektor PCPR – Renata Małecka poinformowała, że organizacje 

pozarządowe przyjęły zaproponowane kwoty dotacji na realizację zadań. W związku  

z powyższym, przygotowany został projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizację w 2025 r. zadań publicznych 

w zakresie działalności na rzecz osób niepełnosprawnych. Przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 249/25 w sprawie rozstrzygnięcia 
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizację w 2025 r. zadań 
publicznych w zakresie działalności na rzecz osób niepełnosprawnych. 

 



Ad. 5 

Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego – Michał 
Góras przedstawił materiał dotyczący złożonych ofert w zakresie kultury, sztuki, 

ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego, a w szczególności wprowadzonych 

zmian, który przesłany został członkom Zarządu. Następnie przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na 

realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury 

i dziedzictwa narodowego. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 

uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 250/25 w sprawie rozstrzygnięcia 
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizację w 2025 r. zadań 
publicznych w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 
narodowego. 

Ad. 6 

   P. Michał Góras przedstawił materiał dotyczący złożonych ofert w zakresie 

wspierania  i upowszechniania kultury fizycznej, a w szczególności wprowadzonych 

zmian, który przesłany został członkom Zarządu. Kolejno odczytał projekt uchwały                   

w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizację     

w 2025 r. zadań publicznych w zakresie wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 251/25 w sprawie rozstrzygnięcia 
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizację w 2025 r. zadań 
publicznych w zakresie wspierania  i upowszechniania kultury fizycznej. 

Ad. 7 

Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego – Michał 
Góras przedstawił projekt uchwały w sprawie unieważnienia otwartego konkursu ofert                       

na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie turystyki i krajoznawstwa oraz 

działalności na rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzieży. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 252/25 w sprawie unieważnienia 
otwartego konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie 



turystyki i krajoznawstwa oraz działalności na rzecz dzieci i młodzieży, w tym 
wypoczynku dzieci i młodzieży. 

Ad. 8 

Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego – Michał 
Góras przedstawił projekt uchwały w sprawie unieważnienia otwartego konkursu ofert                       

na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie działalności na rzecz integracji 

europejskiej oraz rozwijania kontaktów i współpracy między społeczeństwami. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 253/25 w sprawie unieważnienia 
otwartego konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie 
działalności na rzecz integracji europejskiej oraz rozwijania kontaktów                                 
i współpracy między społeczeństwami.  

Ad. 9 

Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego przedstawił 

projekt uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację                              

w 2025 r. zadań publicznych w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury                                  

i dziedzictwa narodowego. Wyjaśnił, że na realizację zadania pozostała kwota                

42.000 zł, na zadanie 1 i zadanie 2 przeznaczono po 21.000 zł. Następnie 

przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 254/25 w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na realizację  w 2025 r. zadań publicznych w zakresie kultury, 
sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego. 

Ad. 10 

P. Michał Góras poinformował, że na zadania w zakresie wspierania                            

i upowszechniania kultury fizycznej w 2025 r. pozostały środki w kwocie 67.800 zł 

(zadanie 1- 50.000 zł, zadanie 2 – 12.800 zł, zadanie 3 – 5.000 zł. Następnie odczytał 

projekt uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację                             

w 2025 r. zadań publicznych w zakresie wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie. 



Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 255/25 w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie wspierania 
i upowszechniania kultury fizycznej.  

Ad. 11  

Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego przedstawił 

projekt uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację                              

w 2025 r. zadań publicznych w zakresie turystyki i krajoznawstwa oraz działalności na 

rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzieży. Wyjaśnił, że na 

powyższe zadanie pozostały środki w kwocie 10.000 zł. Następnie przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 256/25 w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie turystyki                
i krajoznawstwa oraz działalności na rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku 
dzieci i młodzieży. 

Ad. 12 

 Dyrektor Biura Gospodarki Nieruchomościami – Wojciech Osiński 
przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia przez Powiat Miński w drodze 

darowizny nieruchomości położonych w Mińsku Mazowieckim. Wyjaśnił, że Rada 

Powiatu na sesji 19 grudnia 2024 r. wyraziła opinię w powyższym zakresie. Następnie 

przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 257/25 w sprawie  nabycia przez Powiat 
Miński w drodze darowizny nieruchomości położonych w Mińsku Mazowieckim. 
 
Ad. 13 
 
 Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski poinformował, że Starosta Otwocki 

zwrócił się z wnioskiem o zaopiniowanie planowanego pozbawienia kategorii dróg 

powiatowych 9 odcinków dróg na terenie Otwocka, celem zaliczenia ich do kategorii 

dróg gminnych. Dodał, że dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych pozytywnie 

zaopiniował powyższy wniosek.  

Następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji 

pozbawienia kategorii dróg powiatowych odcinków dróg na terenie miasta Otwock. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 



 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 258/25 w sprawie zaopiniowania 
propozycji pozbawienia kategorii dróg powiatowych odcinków dróg na terenie 
miasta Otwock. 

Ad. 14 
Dyrektor Biura Rady i Zarządu – Monika Skrzyńska przedstawiła informację 

o realizacji przez organizacje pozarządowe zadań z zakresu nieodpłatnej pomocy 

prawnej i nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej w 2024 r. 

Powiedziała, że w 2024 r. w powiecie mińskim działało 6 punktów, z czego                                    

3 powierzono wybranym w drodze konkursu organizacjom. Punkty prowadzone przez 

organizacje pozarządowe działały w następujących miejscowościach na terenie 

powiatu mińskiego: 

- PUNKT NR I w Dębem Wielkim, Sulejówku, Halinowie i Stanisławowie przeznaczony 

na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej oraz wykonywanie zadań w zakresie 

edukacji prawnej.  

- PUNKT nr II w Stanisławowie, Halinowie i Sulejówku przeznaczony na  świadczenie 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz wykonywanie zadań w zakresie 

edukacji prawnej. 

- PUNKT NR III w Mińsku Mazowieckim, Latowiczu i Siennicy na świadczenie 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz wykonywanie zadań w zakresie 

edukacji prawnej. 

P. Monika Skrzyńska powiedziała, że w 2024 r. zadanie polegające na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej i edukacji prawnej w punkcie nr I w Dębem Wielkim, 

Sulejówku, Halinowie i Stanisławowie powierzone było Fundacji Inter Vivos                            

z siedzibą w Warszawie. Przekazana została dotacja w wysokości 68.245,32 zł,                       

z czego 4.222,36 zł przeznaczone było na zadania z edukacji prawnej. Dotacja została 

wykorzystana w kwocie 67.683,93 zł, w tym 63.462,57 zł na prowadzenie punktu oraz 

4.221.36 zł na zadania z edukacji prawnej. Organizacja złożyła sprawozdanie 

w terminie. Zadanie zostało zrealizowane zgodnie ze złożoną ofertą oraz umową  na 

prowadzenie punktu. Dodała, że w punkcie udzielono 573 porad prawnych. Wystąpiły 

3 przypadki nieobecności oraz 1 przypadek nieterminowego dostarczenia 

dokumentacji porad, co zgodnie z umową skutkowało zwrotem do budżetu powiatu 

środków w łącznej wysokości 561,39 zł.  

Następnie poinformowała, że zadania polegające na udzielaniu nieodpłatnych porad 

obywatelskich i edukacji prawnej w punkcie nr II w Stanisławowie, Halinowie                                



i Sulejówku oraz punkcie nr III w Mińsku Mazowieckim, Latowiczu i Siennicy 

powierzone zostało Fundacji Togatus Pro Bono z siedzibą w Olsztynie. Organizacja 

złożyła sprawozdania w terminie. Zadania zostały zrealizowane zgodnie ze złożonymi 

ofertami oraz umowami na prowadzenie punktów. Wyjaśniła, że na punkt nr II 

przekazana została dotacja w wysokości 68.245,32 zł, z czego 4.222,36 zł 

przeznaczone było na zadania z edukacji prawnej. Dotacja została wykorzystana                           

w kwocie 68.210,32 zł, w tym 63.988,96 zł na prowadzenie punktu oraz 4.221,36 zł na 

edukację prawną.  Z tytułu błędu w dokumentacji porad dokonano zwrotu w wysokości 

35 zł.  

P. Monika Skrzyńska powiedziała, że na punkt nr III przekazane zostało 68.245,32 zł, 

z czego 4.222,36 zł przeznaczone było na zadania z edukacji prawnej. Dotacja została 

wykorzystana w wysokości 67.265,36 zł, w tym 63.044,00 zł na prowadzenie punktu 

oraz 4.221,36 zł na edukację prawną. Wystąpiły 4 przypadki nieobecności oraz                               

2 przypadki błędu w dokumentacji porad i nieterminowego dostarczenia dokumentacji 

porad, co zgodnie z umową skutkowało zwrotem do budżetu powiatu środków                           

w wysokości 979,96 zł. 

 Zarząd przyjął przedstawioną informację. 

Ad. 15 
 Dyrektor Biura Rady i Zarządu – Monika Skrzyńska przedstawiła projekt 

porządku obrad najbliższej sesji Rady Powiatu. 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady 

Powiatu Mińskiego oraz nadania jej statutu. 

 

P. Monika Skrzyńska przedstawiła projekt uchwały wraz ze statutem Młodzieżowej 

Rady stanowiącym załącznik do uchwały. 
 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie apelu dotyczącego sytuacji ekonomicznej szpitali 

powiatowych.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Piotr Stępień przedstawił projekt uchwały              

i wyjaśnił, że Rada Powiatu jako podmiot tworzący dla SPZOZ w Mińsku  

Mazowieckim, mając na względzie bezpieczeństwo i dobro mieszkańców powiatu 

mińskiego oraz mieszkańców całego kraju, apeluje o wprowadzenie systemowych 

rozwiązań w związku z pogarszającą się sytuacją ekonomiczną szpitali powiatowych. 



Wyjaśnił, że przychody SPZOZ ze sprzedaży usług medycznych na rzecz NFZ nie 

pokrywają kosztów działalności operacyjnej, co skutkuje rosnącym zadłużeniem                       

i deficytem.  

Zarząd Powiatu przyjął przedstawiony materiał. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Mińskiego na lata 2025 – 2030. 

Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Powiatu 

Mińskiego na 2025 r.  

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła zmiany do projektu uchwały: 

- zwiększenie planu dochodów o 43.273 zł z tytułu zwiększenia pomocy finansowej 

udzielanej przez Gminę Jakubów na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej                                

nr 2224W Stara Niedziałka-Mistów-Libertów do drogi (Stanisławów-Mlęcin-Kamionka) 

w msc. Mistów, 

- zwiększenie planu wydatków o 86.546 zł na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2224 W Stara Niedziałka-Mistów-Libertów do drogi (Stanisławów-Mlęcin-

Kamionka) w msc. Mistów, 

- zwiększenie planu wydatków o 28.000 zł na zadanie „Wykonanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 4318W gr. powiatu-Okuniew-Halinów-

Brzeziny w Wielgolesie Brzezińskim ul. Mazowiecka”, 

- zwiększenie planu wydatków o 127.204 zł na zadanie „Wykonanie programu 

funkcjonalno-użytkowego przejazdu pod torami PKP PLK linii 13 Krusze-Pilawa                         

w msc. Mińsk Mazowiecki w ciągu ul. Gen. K. Sosnkowskiego i A. Chróścielewskiego”, 

- zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 2.000 zł w związku z otrzymaniem 

przez ZSE w Mińsku Maz. darowizny od Banku Spółdzielczego w Mińsku Maz. na 

projekt „Eko Sfera”, 

- przeniesienie kwoty 90.749 zł z planu wydatków bieżących, w tym 54.131 zł                            

z remontu pomieszczeń po aptece w Przychodni na ul. Kościuszki 9 oraz 36.618 zł                 

z usług pocztowych na wydatki majątkowe polegające na zwiększeniu zadania 

„Modernizacja nagłośnienia sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w budynku 

przy ul. Kościuszki 3”. 

Zarząd przyjął przedstawiony materiał.  

 
 



Ad. 16 
Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2025 rok. Wyjaśniła, że zmiany polegają na zmianie 

planu dochodów i wydatków dotyczących realizacji ze środków Funduszu Pomocy 

zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa, przeniesieniu wydatków między §§ w ramach tego samego 

działu w zakresie wydatków bieżących i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 
- Liceum Ogólnokształcące im Polskiej Macierzy Szkolnej w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Maz.  
- Zespołu Szkół Specjalnych w  Ignacowie  
- Domu Dziecka w Mińsku Maz. 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku Maz.  
- Domu Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni, 
- Domu Pomocy Społecznej „Jedlina” w Mieni, 
- Domu Pomocy Społecznej w Kątach, 
- Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku Maz. 
Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 

Zarządu głosowali następująco: 

- Starosta – Remigiusz Lesław Górniak - za podjęciem uchwały, 

- Członek Zarządu – Robert Grubek – za podjęciem uchwały, 

- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 

- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały. 

Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecna Wicestarosta - Urszula 

Pacyga. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 259/25 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2025 rok. 

Ad. 17 
Dyrektor SPZOZ – Artur Więckowski przedstawił informację dotyczącą 

planowanych działań zmierzających do poprawy sytuacji finansowej SPZOZ i redukcji 

straty operacyjnej szpitala poprzez działania w następujących zakresach: 

- reorganizacji w obszarze kosztów działalności, 

- długofalowych działań wymagających nakładów inwestycyjnych, 

- intensyfikacji działań w obszarze przychodów, 

- nowych działań w obszarze usług komercyjnych. 



Dyrektor SPZOZ poinformował, iż otrzymał odpowiedź na wniosek dotyczący 

uruchomienia oddziału pulmonologicznego w SPZOZ, zgodnie z którą ze względu na 

zmiany ustawy i trudną sytuację finansową NFZ decyzje w powyższym zakresie będą 

podejmowane w późniejszym okresie. 

Zarząd Powiatu zwrócił się do dyrekcji SPZOZ o podjęcie działań zmierzających do jak 

najszybszej redukcji straty operacyjnej szpitala do zera.   

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 260/25 w sprawie 
przyjęcia wyjaśnień, co do planowanych działań w Samodzielnym Publicznym 
Zespole Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim zmierzających do obniżenia 
kosztów jego działalności oraz w zakresie realizacji usług komercyjnych. 

  
Dyrektor Biura Gospodarki Nieruchomościami – Wojciech Osiński 

poinformował, że wpłynęło pismo  GDDKiA, w którym zwrócono się o zrzeczenie się 

odszkodowania za nieruchomości, które z mocy decyzji ZRiD przeszły na własność 

Skarbu Państwa. Wyjaśnił, że w związku z budową obwodnicy Kołbieli w ciągu drogi 

krajowej nr 50 przejęty został grunt o pow. 901 m. 

 Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na zrzeczenie się odszkodowania za grunt 

zajęty pod obwodnicę. 

 Dyrektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych – Marcin 
Całka ponownie omówił kwestie związane z tworzeniem aktów prawnych do ustawy                 

o ochronie ludności. Poruszył problematykę związaną z wydawaniem aktów prawnych 

wykonawczych do ustawy o ochronie ludności, a w szczególności dotyczącą projektu 

rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 6 marca 2025 r. w sprawie warunków 

wyznaczania budynków użyteczności publicznej, w których zapewnia się budowle 

ochronne. Wyjaśnił, że wszystkie budynki użyteczności publicznej, w których przebywa 

powyżej 50 osób, budowane od 2026 r. będą musiały posiadać w swojej strukturze 

budowle ochronne. 

Dyrektor – Marcin Całka przedstawił związane z tym trudności tj. poniesienie kosztów 

prowadzenia inwestycji, wydłużenie czasu prowadzenia inwestycji, a także trudności                       

z wyłonieniem wykonawcy. 

Dyrektor Biura Rady i Zarządu – Monika Skrzyńska poinformowała, że 

wpłynął wniosek firmy SOKOM Inżynieria Komunikacyjna Norman Solonek działającej 

w imieniu i na rzecz Burmistrza Halinowa o wydanie opinii na podstawie art. 11b                    

ust. 1 ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie 

dróg publicznych dla dokumentacji pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 220401W                      



ul. Kruczej polegająca na rozbiórce istniejącego i budowie nowego obiektu mostowego 

przez rzekę Długą w Budziskach wraz z dojazdami”. Dodała, że dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedłożone materiały dla 

przedmiotowego zadania.  

P. Monika Skrzyńska przedstawiła wniosek Biura Usług Inżynierskich 

Bartłomiej Małetka działającego w imieniu i na rzecz Wójta Gminy Dębe Wielkie 
dotyczący wydania opinii na podstawie art. 11b ust. 1 ustawy o szczególnych zasadach 

przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych dla dokumentacji                   

pn. „Budowa odcinka drogi gminnej ul. Szkolnej w miejscowości Cyganka, gmina Dębe 

Wielkie”. Dodała, że dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych pozytywnie zaopiniował 

powyższy wniosek. 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedłożone materiały dla 

przedmiotowego zadania.  

Dyrektor Biura Rady i Zarządu – Monika Skrzyńska powiedziała, że w dniach 

12 – 14 marca 2025 r. nieobecna będzie Wicestarosta – Urszula Pacyga i należy 

upoważnić członka Zarządu do składania wspólnie ze Starostą oświadczeń woli                   

w imieniu powiatu. Zaproponowano upoważnienie p. Piotra Ładno. 

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie określenia osób uprawnionych do 

składania w imieniu powiatu oświadczeń woli w sprawach majątkowych; 

przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 261/25 w sprawie określenia osób 
uprawnionych do składania w imieniu powiatu oświadczeń woli w sprawach 
majątkowych. 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła wniosek Komendanta 

Powiatowego PSP o wyrażenie zgody na wypłatę poza harmonogramem kwoty 

380.000 zł  z przeznaczeniem na wypłatę za nadgodziny strażaków. 

 Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dokonanie wypłaty poza harmonogramem. 

Dyrektor Biura Rady i Zarządu – Monika Skrzyńska poinformowała, że 

zgodnie z art. 8 ust. 3 ustawy udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego odbywa się w punkcie w przeciętnym 

wymiarze 5 dni w tygodniu podczas dyżuru trwającego co najmniej 4 godziny dziennie, 

z wyłączeniem dni, o których mowa w art. 1 pkt 1 ustawy z dnia 18 stycznia 1951 r.                



o dniach wolnych od pracy. W oparciu o ten przepis organizacje pozarządowe, które 

złożyły oferty na prowadzenie punktów w 2025 r. wskazały w nich liczbę godzin do 

wykonania. W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 6 grudnia 2024 r. o zmianie 

ustawy o dniach wolnych od pracy oraz niektórych innych ustaw, wskutek której Wigilia 

stała się dniem wolnym od pracy, liczba dni do wykonania w 2025 roku uległa zmianie 

z 1008 godzin na 1004 godziny (z 252 dni po 4 godziny na 251 dni po 4 godziny). 

Złożone przez organizacje oferty należy więc dostosować do liczby dni w roku poprzez 

zmianę wartości tego wskaźnika. Dodała, że po poprawieniu tych zapisów w ofertach, 

zmiana treści zostanie zatwierdzona aneksami do zawartych z organizacjami 

pozarządowymi umów.  

Ustalono, że kolejne posiedzenie odbędzie się 19 marca br. o godz. 13.30. 

Ad. 18 
Protokół posiedzenia w dniu 27 lutego 2025 r. został przyjęty. 

 
Ad. 19 

Zamknięcie posiedzenia.   
       

 

 

Starosta – Remigiusz Górniak    

  

Członkowie Zarządu:   Robert Grubek    

 

Damian Kacprowicz    

 

                                    Piotr Ładno                                         

 

 

 

 

 

 

 

 


